
Protokół Nr 188

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 listopada 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1400
• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego

na lata 2022-2025 z perspektywą do 2029 r.",

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

3. Rozpatrzenie wniosków:

a) Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie

o przyznanie środków finansowych w kwocie 17 000 zł na

funkcjonowanie placówki,

b) Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy

o zwiększenie środków na wykonanie elewacji budynku internatu

o kwotę 27 000 zł.

4. Informacja na temat wniosków przekazanych przez Gminę Radoszyce do

projektu budżetu powiatu na 2022 rok.

5. Informacja na temat kontroli Komisji Rewizyjnej w Domu Pomocy

Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich.

6. Sprawy różne:

• korespondencja Domu Pomocy Społecznej "Etola" do wiadomości

Zarządu Powiatu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

1



W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Ad. 2

a) Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pani

Lucyna Ziętek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie

"Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata 2022

2025 z perspektywą do 2029 r." Stwierdziła, że obowiązek sporządzania

programu wynika z ustawy Prawo ochrony środowiska. Program zawiera

podstawowe informacje na temat aktualnego stanu poszczególnych

komponentów środowiska na terenie powiatu koneckiego oraz zagrożeń

i problemów w poszczególnych dziesięciu obszarach interwencji t.j.:

ochrona klimatu, zagrożenie hałasem, pola elektromagnetyczne,

gospodarowanie wodami, gospodarka wodno - ściekowa, zasoby

geologiczne, gleby, gospodarka odpadami, zasoby przyrody, zagrożenia

awariami.

Dla każdego obszaru interwencji przeprowadzona została analiza SWaT.

Nadmieniła, że w ramach procedury sporządzania programu została

przegotowana prognoza oddziaływaniana środowisko wskazująca w jaki sposób

działania określone w programie wpłyną na środowisko naturalne.

Poinformowała, że zgodnie z umową zawartą z wykonawcą możliwa jest

prezentacja multimedialna programu na sesji Rady Powiatu.

Uwag do "Programu ochrony środowiska dla Powiatu Koneckiego na lata

2022-2025 z perspektywą do 2029 r." nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021

rok. Szczegółowo omówiła proponowane zmiany w planie dochodów

i wydatków budżetu powiatu.

Stwierdziła, że w zakresie planowanych kwot dochodów

budżetowych dokonuje się:
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1. zwiększenia dochodów o kwotę ogółem 2 655 162 zł z tytułu:

a) rezerwy subwencji ogólnej - 419 869 zł,

b) uzupełnienia subwencji ogólnej - 1 656457 zł,

c) pomocy finansowej z Gminy Końskie na dofinansowanie zakupu

densytometru rentgenowskiego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej

w kwocie 260 000 zł,

d) środków na zakup materiałów do egzaminów zawodowych 

6 747 zł,

e) darowizny otrzymanej przez Wielofunkcyjną Placówkę Pomocy

Dziecku i Rodzinie wStąporkowie- 2 000 zł,

f) z tytułu odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach

bankowych - 10 089 zł,

g) dotacji z Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na zakup

ciężkiego samochodu ratowniczo - gaśniczego - 300 000 zł,

2. zmniejszenia dochodów budżetu o kwotę ogółem 143512 zł, w tym:

a) z tytułu zmniejszenia pomocy finansowej z Gminy Radoszyce na

przebudowę drogi powiatowej o kwotę 35 000 zł,

b) dochodów na realizację projektów o kwotę 88512 zł,

c) odpłatności gmin związanej z utrzymaniem dzieci w pieczy

zastępczej.

W zakresie planowanych kwot wydatków dokonuje się:

1. zmniejszenia planowanych wydatków budżetu o kwotę ogółem

1 129 804 zł, w tym:

a) na przebudowę drogi powiatowej Stary Sokołów - Nowy Sokołów

- Jacentów - 70 000 zł,

b) na przebudowę trzeciego piętra budynku biurowego Starostwa 

900000 zł,

c) na realizację projektu "Europejskie doświadczenie zawodowe

uczniów szkoły branżowej"o kwotę 152 371 zł,

d) na zakup toru wizyjnego HD o 7 433 zł w związku z

rozstrzygnięciem przetargu.

2. zwiększenia planowanych wydatków o kwotę 2 344 331 zł, w tym:

a) na zakup densytometru rentgenowskiego dla Zespołu Opieki

Zdrowotnej - 260 000 zł,

b) zwiększenie dotacj i celowej na zakup tomografu komputerowego

123 552 zł,
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c) na adaptację pomieszczeń na potrzebę pracowni tomografii

komputerowej - 500000 zł,

d) na wydatki związane z obsługą Rady Powiatu - 70 000 zł,

e) na wynagrodzenia i pochodne Starostwa Powiatowego 121 050 zł,

f) na wydatki z tytułu dotacji podmiotowych dla szkół niepublicznych

- 955 000 zł,

g) na realizację projektu "Europejski staż zawodowy gwarantem

sukcesu na rynku pracy" - 5 980 zł,

h) realizację projektu "Dobry zawód podstawą sukcesu" - 2 zł,

i) zwiększenie planu finansowego Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy

Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie na zakup materiałów

i wyposażenia - 2 000 zł,

j) zwiększenie planu finansowego Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich z przeznaczeniem na zakup

materiałów i wyposażenia - 6 747 zł,

k) na zakup ciężkiego samochodu ratowniczo - gaśniczego na

potrzeby KP PSP w Końskich - 300000 zł.

Stwierdziła, że deficyt po zmianach wyniesie 7 965 035 zł

i zostanie pokryty z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych, środków

pieniężnych wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków budżetu

związanych ze szczegółowi zasadami wykonywania budżetu oraz

środkami wynikającymi z rozliczenia roku ubiegłego, pochodzącymi

z budżetu Unii Europejskiej.

Zaznaczyła, że uchwałą kompatybilną z omówionymi na

dzisiejszym posiedzeniu zmianami w budżecie powiatu jest uchwała

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2021-2026. Projekt uchwały w przedmiotowej

sprawie zostanie przygotowany na następne posiedzenie Zarządu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.
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Ad.3
a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła wniosek

Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie

o przyznanie środków finansowych w kwocie 17 000 zł z przeznaczeniem

na funkcjonowanie placówki. Oznajmiła, że w PŚDS zmieniła się

struktura zatrudnienia i w pierwszej połowie roku pokrywały się etaty

administratora. Pracownik odchodzący wdrażał w zakres obowiązków

nowoprzyjętą osobę, co wpłynęło na konieczność przesunięcia środków

na wynagrodzenia. Ponadto w związku z podwyżkami cen wzrosły koszty

utrzymania placówki. Zapoznała Zarząd ze specyfikacją podziału

wnioskowanej kwoty.

Przeprowadzono dyskusję w temacie wysokości nagród okazjonalnych t.j.

z okazji Dnia Pracownika Socjalnego, z okazji Dnia Pracownika

Samorządowego. Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron

zawnioskował, aby Zarząd dołożył pracownikom PŚDS do nagród z okazji Dnia

Pracownika Socjalnego wnioskowaną przez Dyrektora kwotę.

Zarząd dokonał analizy przedmiotowego wniosku i postanowił przyznać

środki w wyszczególnionych we wniosku pozycjach od nr l do nr 8. Biorąc pod

uwagę znaczną różnicę kwot pomiędzy nagrodami w poszczególnych

jednostkach organizacyjnych powiatu Zarząd nie przyznał dodatkowych

środków na pozycję nr 9 t.j. zasilenie funduszu wynagrodzeń.

Zarząd upoważnił Sekretarza Powiatu - Pana Zbigniewa Sadorskiego do

analizy regulaminów wynagradzana jednostek organizacyjnych powiatu.

b) Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy 

Pan Jan Słuszniak przedstawił wniosek o przyznanie dodatkowych

środków na wykonanie elewacji budynku internatu SOSW w Baryczy.

Poinformował, że na wysłane zapytanie ofertowe zgłosiło się dwóch

oferentów. Zapoznał Zarząd z nadesłanymi ofertami oraz stwierdził, że

okazało się, iż brakująca kwota wynosi 4945 zł, nie jak we wniosku,

który otrzymał Zarząd - 27 000 zł. Różnica ta wynika z faktu, że budynek

internatu placówki oświatowej obłożony jest ośmioprocentowym

podatkiem VAT. Pierwotnie zakładano podatek VAT w wysokości 23%.

5



Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron wyraził obawy,

że z powodu warunków pogodowych nie uda się wykonać elewacji internatu do

końca roku.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że można wykonać

niektóre prace np. skucie starego tynku przy niższej temperaturze, natomiast

ocieplenie budynku oraz nową elewację należy wykonać w temperaturze

powyżej 5°C.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek i przyznał

dodatkową kwotę 5 000 zł na wykonanie elewacj i budynku internatu SOSW

w Baryczy.

Ad.4

Zarząd zapoznał się z wnioskami przekazanymi przez Gminę Radoszyce

o zabezpieczenie środków w projekcie budżetu Powiatu na rok 2022 na

realizację zadań drogowych na terenie gminy. Zarząd postanowił rozpatrzyć

wnioski w części dotyczącej kompetencji powiatu. Zarząd przekazał

przedmiotowe wnioski do Zarządu Dróg Powiatowych w celu dokonania analizy

i przygotowania odpowiedzi wnioskodawcom.

Ad. 5

Zarząd zapoznał się z protokołem kontroli Komisji Rewizyjnej

przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich.

Ad.6

W sprawach różnych:

• Zarząd zapoznał SIę z pismem Domu Pomocy Społecznej "Etola"

w Rudzie Pilczyckiej dotyczącym wymiany korespondencji z Polską

Federacją Związkową Pracowników Socjalnych i Pomocy Społecznej.

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron dał pod

rozwagę temat zorganizowania nauki uczniów z Ukrainy w Zespole Szkół

Ponadpodstawowych wStąporkowie.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zaproponowała, aby

temat ten został kompleksowo przygotowany przez Naczelnika Wydz.

Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1525 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron
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